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Υπουργοί κόβουν βόλτες στον αέρα
1,5 δισ. ετησίως για τα ταξίδια του Χρυσοχοΐδη, του Βερελή, του Χριστοδουλάκπ και λοιπών εκσυγχρονιστών

Ρεπορτάζ:
ΛΙΟΝΙΔΑΙ I. ΜΠΛΑΒΙΡΗΙ Κίνηση VIP αεροσκαφών της Π.Α. Νοέμβριος - Δεκέμβριος 2002

τήοιο κόστος 
Ι.5 διο. δρχ 
που πληρώ
νουν από την 
τσέπη τους οι 
φορολογού
μενοι πρόκα- 
λούν στον

κρατικό προϋπολογισμό 
οι βόλτες υπουργών με το 
πρωθυπουργικό αερο
σκάφος και τα C-1 30, τα 
οποία χρησιμοποιούν ως 
αεροταξί για τις ανάγκες 
τους, όπως προκύπτει από 
στοιχεία του υπουργείου 
Αμυνας που αποκαλύπτει 
σήμερα η «Α».

Οπως προκύπτει από τα 
στοιχεία του Πενταγώνου, 
το δίμηνο Νοεμβρίου- 
Δεκεμβρίου 2002 τα VIΡ 
αεροπλάνα πέταξαν 270 
ώρες με κόστος 250 εκατ. 
δρχ. Για ψύλλου πήδημα 
χρησιμοποιούνται από τα 
σπάταλα μέλη της κυβέρ
νησης όταν ο Πρόεδρος 
της Δημοκρατίας Κ Στέ
φε ' ·>ουλος επιλέγει, στα- 
θι το αεροπλάνο της 
γραμμής.

Αν τα στοιχεία αυτά πολ- 
λαπλαοιαστούν επί έξι (όσα 
και τα δίμηνα του έτους), 
τότε βλέπουμε έκπληκτοι 
ότι η συγκεκριμένη δρα
στηριότητα έχει αποτέλε
σμα τα πτητικά μέσα των 
Ενόπλων Δυνάμεων να 
πέταξαν (κατά προσέγγι
ση) για 1.600 ώρες, που 
κόστισαν περί το 1,5 δισε
κατομμύρια δραχμές.

Συνολικά, το τελευταίο 
δίμηνο του 2002 ο πρω
θυπουργός χρησιμοποίη
σε έξι φορές το γνωστό

Κ. Σημίτης (πρωθυπουργός)

Πόσες φορές 6___________
Τύπος Α/Φ: ΕΜΒ-135 BJ
Ωρες πτήσης 53,2

Γ. Παπαντωνίου (υη. Εθν. Αμ.)

21όσες φορές J0________
Τύπος Α/Φ: C-130Η/ΕΜΒΊ 35 BJ
Ωρες πτήσης 50,7___

Πόοτς φορές 4_
Τύπος Α/Φ: ΕΜΒ-135 BJ
Ωρες πτήσης 32,4

Μ. Χρυσοχοΐδης (υη. άημ. Τάζεως)

Γ. Παπανδρέου (υπ. Εξωτερικών)

Πόσεςφορές 2_____
Τύπος Α/Φ: ΕΜΒ-135 Β]___ 2.

Ωρες πτήσης 18,4

πια VIP αεροσκάφος 
EMBRAER ΕΜΒ-Ι35Β) και 
το τελευταίο απόκτημα 
ΕΜΒ-1 35 LR Legacy για 
53 ώρες, ενώ αντίθετα ο 
σεμνός Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας ένα μετα
φορικό αεροσκάφος Ο
Ι 30Η για λίγο περισσότε
ρο από δύο ώρες.

Δεύτερος στη σειρά, ο 
υπουργός Εθνικής Άμυ
νας κ. Παπαντωνίου, με 
περίπου 51 ώρες πτήσης 
σε Ελλάδα και εξωτερικό 
και ο συνάδελφός του επί 
των Εξωτερικών, Γ Παπαν
δρέου, που τα χρησιμο
ποίησε δύο φορές και για 
18 ώρες πτήσης.

Προς έκπληξη όλων, ο 
υπουργός Δημοσίας Τάξε- 
ως, Μ. Χρυσοχοίδης, έχει

Κ. Στεφανόπουλος (Πρόεδρ.Δπμοφ.)

fM8-B5fl/

Πόσεςφορές 1______
ΤύποςΑ/Φ: C-130H
Ωρες πτήσης 2,2

C-B0H

Χρ. Βερελής (υη. Μσοφ. & Enn.)

Πόσεςφορές 2 
ΤύποςΑ/Φ: ΕΜΒ-135 Β| 

_θ£>ες πτήσης 15,6

Λ. Αποστολίδπς (υφ. Εθν. Αμ.)

/Πόσες$9ρές_1_______________
Τύπος Α/Φ: _ ΕΜΒ:135 Β]____
Ωρες πτήσης 3,4

Στρατ,Γ.ΑντίΛΌκόοουλχ (ςχγχίίίθ

Πόσες φορές 1
Τύπος Α/Φ: ΕΜΒ-135 Β)
Ωρες πτήσης_ 3,8

Α. Τσοχατζόηουλος (υη Ανάπτυξε

Πόσεςφορές 1
Τύπος Α/Φ: ΕΜΒ-135 BJ
Ωρες πτήσης 7,5

Ν. Χριστοδουλάκης (υη.Εθν.0.

Πόσεςφορές 1 
ΤύποςΑ/Φ: ΕΜΒ-135 Β] 
Ωρες πτήσης 8,6

χρησιμοποιήσει το «πρω- 
θυπουργικό» EMBRAER 
τέσσερις συνολικά φορές 
και για 33 περίπου ώρες 
πτήσης, γεγονός που τον 
ανεβάζει στην τρίτη θέση.

Το ίδιο VIP αεροσκά
φος χρησιμοποιούν και οι 
ακραιφνείς σημπικοί υπουρ
γοί του Μεταφορών και 
Επικοινωνιών, Χρ. Βερε
λής (δύο φορές και για 
περίπου 16 ώρες) και Εθνι
κής Οικονομίας και Οικο
νομικών, Ν. Χριοτοδου- 
λάκης (μία φορά και για 7 
περίπου ώρες). Ο επί πεντέ- 
μισι χρόνια υπουργός Εθνι
κής Άμυνας και νυν Ανά
πτυξης, Α. Τσοχατζόπου- 
λος, ίσως λόγω προηγού
μενης εμπειρίας και συνή
θειας, χρησιμοποίησε και

αυτός το «πρωθυπουργι- 
κό» EMBRAER για 7,5 
ώρες.

Ο υφ. Εθνικής Άμυνας 
κ Αποστολίδης και ο αρχη
γός ΓΕΕΘΑ στρατηγός, Γ. 
Αντωνακόπουλος χρησι
μοποίησαν το EMBRAER 
από μία μόνο φορά και από 
3,5 ώρες πτήσεις ο καθέ
νας για αποστολές τους στο 
εξωτερικό.

Εκτός όμως αυτών των 
στοιχείων το VIP ελικό
πτερο Bell-212 της Π Α 
και τα μέσα μεταφορικά 
ελικόπτερα CH-47D 
Chinook της Α.Σ. χρησι
μοποιήθηκαν για άλλες 50 
ώρες το πρώτο και 17 τα 
δεύτερα, για τη μεταφορά 
τόσο κυβερνητικών στε
λεχών και της πολιτικο-

στρατιωτικής ηγεσίας του 
ΥΕΘΑ όσο και για τη μετα
φορά προσωπικοτήτων.

Ενδεικτικά αναφέρουμε 
ότι τα καύσιμα για μία ώρα 
πτήσης με ένα C-130 κοστί
ζει περίπου 1 εκατ. δραχ
μές, ενώ με ένα ελικόπτε- 
(X) CH -471) περί ης 700 000 
δραχμές

Είναι χαρακτηριστικό 
ότι η κατάχρηση όμως 
αυτού του γενικού κανό
να υποχρέωσε το γραμ

Υπουργικού 
L κ. Κοσιιίδη.

υλοποιώντας σχετική πρω- 
θυπουργική εντολή, στην 
έκδοση ειδικής εγκυκλί
ου για μεγαλύτερη φειδώ 
στη χρήση των VIP πτη
τικών μέσων από τα κυβερ
νητικά στελέχη

pqjtfl του
Συμβούλιο
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Κοσμίδης εναντίον υπουργών και κατά μονιμότητας

Ο γενικός γραμματέας του 
Υπουργικού Συμβουλίου 
κ. Κοσμίδης.

Ακούμε μεγαλόστομες διακηρύξεις, αλλά αποτέλεσμα μηδέν

Ρεπορτάζ:
ΝΤΙΝΑ ΙΩΑΚΕ1ΜΙΔΟΥ

Γενικός γραμματέας Υπουρ
γικού Συμβουλίου κατά... 
υπουργών και κατά της μονι
μότητας των δημόσιων υπαλ
λήλων.

Σαρωτικός, επικριτικός 
και εκφραστής της άποψης 
ότι απαιτείται μια γενικευ- 
μένη ανατροπή στη δημό
σια διοίκηση εμφανίστηκε 
χθες ο -εν γένει φειδωλός 
σε δημόσιες δηλώσεις- γενι

κός γραμματέας του Υπουρ
γικού Συμβουλίου, Σωκρά
της Κοσμίδης, με αφορμή 
την παρουσίαση του βιβλί
ου «Το εκκρεμές της Διοι
κητικής Μεταρρύθμισης: 
Το παράδειγμα της Εθνι
κής Σχολής Δημόσιας Διοί
κησης» των γνωστών καθη- 
γητών Δ. Παπούλια, Δ. 
Σωτηρόπουλου και X. Οικο
νόμου.

«Η παθογένεια της Δημό
σιας Διοίκησης είναι ενδη
μική και με ιστορικό βάθος» 

σημείωσε ο κ. Κοσμίδης 
οπεύδοντας παράλληλα να 
προσθέσει με έμφαση:

«Οι προσπάθειες εκ μιέρους 
των υπουργών για την αντι
μετώπιση των προβλημά
των της δημόσιας διοίκη
σης συνήθως περιορίζονται 
σε μεγαλόστομες διακηρύ
ξεις και σε λήψη μέτρων, 
που επί της ουσίας έχουν 
χαρακτήρα αποσπασματι
κό και λειτουργούν εντε
λώς βραχυπρόθεσμα, χωρίς 
να αγγίζουν σε καμία περί

πτωση την καρδιά του προ
βλήματος», κατέληξι. ο γραμ
ματέας του Υπουργικού Συμ
βουλίου.

Με έμμεσο πλην σαφή 
τρόπο εξέφρασε στη συνέ
χεια ο κ. Κοσμίδης την αντί
θεσή του στο καθεστώς μονι
μότητας των δημοσίων υπαλ
λήλων τασσόμενος ανα
φανδόν υπέρ των ευέλι
κτων, όπως τόνισε, εργα
σιακών σχέσεων.

«Θέλουμε ευέλικτες μορ
φές απασχόλησης ή αυστη

ρή κατοχή οργανικών θέσε
ων οτο δημόσιο,» διερω- 
τήθηκε ο γραμματέας του 
Υπουργικού Συμβουλίου. 
Παράλληλα τάχθηκε κατά 
του υφιστάμενου συστή
ματος αξιολόγησης των 
υπαλλήλων και της άκα
μπτης δημοσιοϋπαλληλι
κής ιεραρχίας.

«Επιθυμούμε την ανέλι
ξη των υπαλλήλων με επε
τηρίδα ή με κριτήριο τη διά
θεση προσφοράς» σημεί
ωσε χαρακτηριστικά.


